
Geachte leden en plaatsvervangend leden van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
Van het lid Van Veldhoven (D66) is het voorstel ontvangen (zie hieronder) om de staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu te verzoeken om uiterlijk aanstaande vrijdag 2 december te 16.00 uur een 
overzicht van de tarieven en lastenstijgingen bij de Waterschappen aan de Kamer te doen toekomen.  
 
Dit naar aanleiding van de brief van de staatssecretaris d.d. 29 november jongstleden over de stand 
van zaken waterveiligheidsbeleid (zie deze link). In zijn brief gaat de staatssecretaris onder andere in 
op de bekostiging van het nieuwe Hoogwaterbeschermingsprogramma. De staatssecretaris verwijst 
daarbij naar de motie-Jacobi/Koppejan inzake de nieuwe heffingssystematiek (Kamerstuk 27 625 nr 
206) en de motie-Van Veldhoven inzake de waterschapsbelasting (Kamerstuk 27 625, nr. 215), maar 
geeft geen inzicht in eventuele lastenstijgingen. 
 
Het lid Van Veldhoven geeft aan dat de staatssecretaris zou hebben toegezegd dat de Kamer conform 
deze moties nog geïnformeerd zou worden over de lastenontwikkelingen bij de Waterschappen. 
 
Om die informatie te kunnen meenemen in het wetgevingsoverleg Water d.d. 5 december 2011 zou 
het lid Van Veldhoven er prijs op stellen om de informatie uiterlijk aanstaande vrijdag 2 december te 
16.00 uur te ontvangen. 
 
Vriendelijk verzoek om uiterlijk heden (30 november 2011) te 18.00 uur te laten weten of u kunt 
instemmen met dit voorstel, via een reply op deze mail. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Astrid Neyn van Hoogwerff 

Adjunct griffier vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu 

DCO Internationaal en Ruimtelijk 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag 

T (+31)70-3182022  

 

 
Van: Haveman E.  
Verzonden: dinsdag 29 november 2011 20:35 

Aan: Sneep I. 

CC: Veldhoven van – Van der Meer 
Onderwerp: verzoek Van Veldhoven mbt tarieven Waterschappen 
 
Beste Ivo, 
 
Namens Stientje het volgende.  
De Kamer zou geïnformeerd worden over de lastenontwikkelingen bij de Waterschappen (conform de 
moties 27625 nr 206 en 215). In de brief van vandaag verwijst de staatssecretaris mbt de 
waterschapslasten naar de betreffende moties, maar geeft geen inzicht in lastenstijgingen. Nu zou 
Stientje graag via de commissie willen vragen om een overzicht van de tarieven en lastenstijgingen bij 
de Waterschappen om zodoende de Kamer inzicht te geven in eventuele reeds ingezette stijgingen en 
in ieder geval een ijkpunt te geven voor komende jaren. 
Om het mee te kunnen nemen in het debat op 5 december zou het dan vrijdag om 16.00 uur in de 
Kamer moeten liggen. Kan een schriftelijke procedure hier misschien een uitweg bieden? 
 
Groet, 
 

Edo Haveman  

http://parlisweb/parlis/zaak.aspx?id=026866f8-b0a2-4169-bc47-a7baf6e08fb7
http://parlisweb/parlis/9d4e521a-a6b6-474c-a5ca-ca2d99646b77.pdf
http://parlisweb/parlis/9d4e521a-a6b6-474c-a5ca-ca2d99646b77.pdf
http://parlisweb/parlis/a367d148-3840-4a87-91a8-e380e9995bfe.pdf


Beleidsmedewerker  
D66 Tweede Kamerfractie  

 

 

 


